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Jegyzőkönyv 
 
Készült: Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-testületének  2011.  október 26. 
napján megtartott soros nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Kovács Sándor polgármester, Bodzás István, Jancsik Zoltán, Perneki László, 
képviselő. 
 
Meghívottak: Erdélyi Sándorné dr. jegyző, Gila Mihályné aljegyző, Forgács Sándorné pü. 
csop. vezető, Szakál Pálné okleveles könyvvizsgáló, Kincses Ferenc CKÖ elnök 
 
 
Kovács Sándor polgármester: Tisztelettel köszöntöm, a mai képviselő-testületi ülés 
valamennyi résztvevőjét, meghívott vendégeinket. 
 
Megállapítom, hogy a 7 fős képviselő-testületből jelen van 4 fő, az ülés határozatképes, azt 
megnyitom. 
Távolmaradását előzetesen jelezte Vetró Józsefné és Mikulán László képviselő. 
 
Javasolom, hogy a nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőinek Perneki László és Jancsik Zoltán 
képviselőket válasszuk meg. 
 
Kérem, aki a javaslattal egyetért, szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
183/2011. (X. 26.) Kt.h. 
 
Tárgy: Jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzata Képviselő-Testülete a 2011. október 26-án  
megtartott soros nyílt ülése jegyzőkönyv hitelesítőinek Perneki László és Jancsik 
Zoltán képviselőt megválasztotta. 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Ülésünkön az alábbi napirendek megtárgyalását javasolom: 
 
Napirend előtt: 
1.) Tájékoztató a pénzügyi helyzetről 
 
Napirend: 
1.) Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, beszámoló a lejárt határidejű 
határozatokról 
2.) Az Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének módosítása 
3.) Az Önkormányzat költségvetési szervei 2012. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyása 
4.) Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása 
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5.) Egyebek 
• Busz üzemeltetés 
• Kerékpárút építéséhez önerő biztosítása 

 
Van-e valakinek az ismertetett napirendi pontokkal kapcsolatban észrevétele, javaslata? 
 
Aki a napirenddel egyetért, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Köszönöm, megállapítom, hogy a Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és  
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
184/2011. (X. 26.) Kt.h.  
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. október 26-i ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 

 

1.) Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, beszámoló a lejárt 
határidejű határozatokról 
2.) Az Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének módosítása 
3.) Az Önkormányzat költségvetési szervei 2012. évi belső ellenőrzési tervének 
jóváhagyása 
4.) Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása 
5.) Egyebek 

• Busz üzemeltetés 
• Kerékpárút építéséhez önerő biztosítása 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 

Mielőtt a napirendek tárgyalására kerül sor, kérem, akinek kérdése, interpellációja van, azt 
tegye meg. 
 

Jancsik Zoltán képviselő: Az óvoda elé ültetett fák mellé tegyünk karót. A Gyöngy utca 
sarkánál lévő bokrot ki kellene vágni, mert balesetveszélyes, mivel nem látható be az út.  
 
Kovács Sándor polgármester: Nagyon örülök, hogy az óvodai pedagógusok és szülők a 
fásítást elvégezték. Amelyik intézményhez még fákra szükség van, még lehet ültetni. Ha 
beindul a közmunkaprogram, akkor a Kelemen parkba is el fogjuk végezni a fásítást.  
A fák kitámasztásával teljes mértékben egyetértek.  
Meg szeretném köszönni a képviselő társaimnak az október 23-i rendezvényen való 
részvételt. A Püspök Atya 1000 eurót adott, amelyet átadtam az alapítvány vezetőjének. 
Nagyon felemelő volt a rendezvény, nagyon szép számmal részt vettek a templomi 
eseményen.  
 
Kérem, hogy aki az interpellációs kérdésekre adott választ elfogadja kézfelnyújtással, 
szavazzon. 
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Megállapítom, hogy a képviselő-testület az interpellációs kérdésekre adott választ, 4 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
185/2011. (X. 26.) Kt.h.  
 
Tárgy: Interpellációra adott válasz elfogadása 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. október 26-i soros 
nyílt ülés interpellációs kérdéseire adott válaszokat elfogadta. 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A napirendek tárgyalása előtt: 
 

• Tájékoztató a pénzügyi helyzetről (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Annyival szeretném kiegészíteni, hogy közel 16 millió Ft az 
önkormányzat kintlévősége és 7 millió a ki nem fizetett számlánk. De ebben vannak olyan 
számlák is, amellyel próbáljuk kompenzálni a kintlévőségeket, gondolok itt a pitvarosi 
konyhának az étkezési számla átutalására, ami 1,6 E Ft, ez valamivel kompenzálja az ottani 
kintlévőségeket. Úgy tűnik, hogy ezeknél az önkormányzatoknál, Királyhegyes és Nagyér 
kivételével, az inkasszó a hatásos, sőt úgy tűnik, hogy Nagylaknál is be kell vezetni az 
inkasszót.  A civilszervezetek esetében van még 875 E Ft kifizetni való. A Sportkörnek azért 
nem került átutalásra a 700 E Ft-os rész, mert közel 600 E Ft értékű buszköltséggel tartoznak. 
Az iskolai, óvodai térítési díjhátralékot toljuk évek óta magunk előtt, még mindig 904 E Ft a 
kintlévőség. Üzlet és lakásbérleteknél, a telefon használatnál is az inkasszók kiadásra 
kerültek.  
Az ÖNHIKI eredményét még nem tudjuk. A zsombolyai pályázat elszámolása megtörtént. A 
másik HURO pályázatnál a hitel felvétele folyamatban van. A gondozóház felújítása teljes 
egészében kifizetésre került. A szennyvízberuházás előkészítésének az utolsó számlája is 
kifizetésre került. Összességében, ha a Polgármesteri Hivatal és az IKSZT rendezésre kerül, 
akkor jelenleg futó pályázatunk nincs. A DÉMÁSZ-al volt nézeteltérés, mivel nekünk 
egyetlenegy kifizetetlen számlánk nincs, az intézmények villanyszámlája kifizetésre került. 
Egyedül a közvilágítás bérleti jogát, ez 860 E Ft havonta, ennek két számlája nem került 
kifizetésre. Most megfenyegetett a DÉMÁSZ, hogy amennyiben ezt nem fizetjük ki, akkor az 
összes intézménynél kikapcsolják az áramot. Minden egyes intézménynek külön szolgáltatási 
szerződése van. Egyeztettem egy jogásszal, ha a szolgáltatási szerződésben foglalt összegeket 
kifizetjük óraállás szerint, akkor nincs joga kikapcsolni. A közvilágítási fogyasztási számla ki 
van fizetve.  
 
Perneki László képviselő: A bogácsi üdülő bérleti díjánál nem mutatnak fizetési 
hajlandóságot? 
 
Kovács Sándor polgármester: Ez az előző bérlő hátraléka. A mostani bérlő fizet rendesen. 
Ezt is próbáljuk bírósági útra terelni.  
 
Megérkezett Benke Marcell alpolgármester, így a képviselő-testület létszáma 5 főre módosul. 
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Perneki László képviselő: A közvilágítással kapcsolatban nem igazán jók a tapasztalataim. 
Elég sokszor van probléma. Nagyon kivárják a javítással, hogy szóljon valaki. Lehet, hogy 
szolgáltatót kellene váltani.  
 
Kovács Sándor polgármester: 230 E Ft körüli a közvilágítás fogyasztása, ezzel szemben 
fizetünk havonta 1.200 E Ft-ot. Nagy a számlában az a rész, amelyet a korábbi közvilágítás-
korszerűsítés miatt kell fizetni. 

 
Kérem, hogy a Képviselő-testület a tájékoztatót vegye tudomásul. 
 
Aki a javaslattal egyetért, kérem, szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület a tájékoztatást 4 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
186/2011. (X. 26.) Kt.h.  
 
Tárgy: Tájékoztató az önkormányzat pénzügyi helyzetéről 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 
szeptember havi pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztatót elfogadta. 
 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Csanádpalota Város polgármestere 
2.) Csanádpalota Város jegyzője 
3.) Csanádpalota Város Polgármesteri Hivatalának Pénzügyi Csoportja 

  
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Ezek után rátérünk a napirendi pontok tárgyalására. 
 
1. sz. n a p i r e n d: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, 
beszámoló a lejárt határidejű határozatokról (írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: A múlt héten szerdán kint voltam román Nagylakon, ahol az 
autópálya építés elindult. Elmondtam, hogy Csanádpalotának nagyon fontos az autópálya, sőt 
a térségnek is. Az is lehet, hogy a településen az  átmenő forgalom Békés megye irányába 
meg fog nőni. A magyar kormány is elfogadta az építésre a határozatot, így a tavasszal az 
autópálya építésére sor fog kerülni. A 3 millió Ft előleget a Satis Mobil kft. visszafizette.  
 
Bodzás István képviselő: Október 1-én volt az Idősek Világnapja. Megköszönöm 
mindenkinek a részvételét, szervezők munkáját. Volt Lippán egy pedagógus konferencia, 
nagyon jó hangulatú és kifejezetten baráti volt az esemény. Az Arad megyei 
főfelügyelőséggel egy szóbeli megállapodást kötöttünk egy matematikai versenyről, és 
ügyességi versenyről. Ezenkívül a mai napon 15 iskola fog megjelenni a továbbtanulással 
kapcsolatban.  
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Kovács Sándor polgármester: Aki a tájékoztatót, illetve beszámolót elfogadja, 
kézfelnyújtással szavazzon.  
 

Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 5 igen szavazattal,  ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 
187/2011. (X. 26.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, beszámoló a lejárt 
határidejű határozatokról 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a  két ülés között történt 
fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót, a lejárt határidejű határozatokról szóló 
beszámolót elfogadta. 

 

2. sz. n a p i r e n d: Az Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének módosítása 
(írásos anyag csatolva) 
 
Kovács Sándor polgármester: Az önkormányzatok hitelképességét az elfogadott eredeti 
költségvetéshez viszonyítva állapítják meg. Csanádpalotáé ebben az évben kb. 500 millió Ft, 
ezzel szemben a 700 millió Ft-ot elértük. Működés, likviditás szempontjából nem mindegy, 
hogy év végére 500 vagy 800  millió Ft-os költségvetést kell finanszírozni. A jövő évvel 
kapcsolatban a közmunka programban ekkora terhek nem lesznek az önkormányzatnak a  
saját forrásai, hiszen 64 főre megnyertük a 100 %-san finanszírozott közfoglalkoztatást. Úgy 
tűnik, hogy 1-től indul ez a program, és van benne 20 %-os eszközvásárlási lehetőség.    
 
Javasolom a Képviselő-testületnek, hogy a rendelet módosítást  fogadja el. 
 
Aki a javaslattal egyetért, kérem, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011. (II. 24.) önkormányzati 
rendelete módosításáról szóló rendelet tervezetét 18/2011. (X. 27.)  önkormányzati 
rendeletévé emelte: 

 
Csanádpalota Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének 
18/2011. (X. 27.)  

önkormányzati rendelete  
az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről szóló 3/2011. (II. 24.) önkormányzati 

rendelete módosításáról 
 

(a rendelet szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 3. sz. n a p i r e n d: Az Önkormányzat költségvetési szervei 2012. évi belső ellenőrzési 
tervének jóváhagyása (írásos anyag csatolva) 
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Erdélyi Sándorné dr. jegyző: A kistérségi társulásban működő belső ellenőrzési vezető az 
elkészített kockázatelemzésre alapozva, a véleményünk kikérésével készítette el a következő 
évi belső ellenőrzési tervet. Javasolom a képviselő-testületnek, hogy azt fogadja el. 
 
Kovács Sándor polgármester: A Pénzügyi Bizottság, a képviselő-testület, valamint a 
könyvvizsgáló asszony valamilyen szintű biztonságot jelent az önkormányzat képviselő-
testületének és a polgármesternek is.  
 
Aki a 2012. évi belső ellenőrzési tervet jóváhagyja, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  

 

188/ 2011. (X. 26.) Kt.h.  
 
Tárgy: 2012. évi belső ellenőrzési terv. 
 

H a t á r o z a t 
 

Csanádpalota város Önkormányzatának Képviselő-testülete Csanádpalota Város 
Önkormányzata költségvetési szerveinek 2012. évi belső ellenőrzési tervét, a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 92. §. (6) bekezdése alapján 
jóváhagyja. 

 
Határozatról értesítést kapnak: 
1. Csanádpalota város Polgármestere Csanádpalota 
2. Csanádpalota város Jegyzője Csanádpalota 
3. Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Csanádpalota 

 
4. sz. n a p i r e n d: Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása (írásos anyag 
csatolva)  
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Az alapító okirat módosítására két dolog miatt van szükség. 
Az egyik a szakfeladatok bővülése a népszámlálás, és a parlagfű pályázat elszámolása miatt. 
Ez a módosítás a kiadott tervezetnek megfelelően november 1-től lesz hatályos. Mindenki 
előtt ismeretes, hogy Ambrózfalva 2012. január 1-től csatlakozik a körjegyzőséghez. Ez a 
módosítás pedig 2012. január 1-től lép hatályba.  
 
Bodzás István képviselő: Tudtok-e már valamit arról, hogy az új közigazgatási törvény 
hogyan befolyásolja a körjegyzőségeket? 
 
Erdélyi Sándorné dr. jegyző: Az önkormányzati törvény tervezete nyilvános, fenn van a 
honlapon. Ott megismerhető a tervezet, ami később kerül az országgyűlés elé vitára, semmi 
konkrétat nem tudunk.  
 
Kovács Sándor polgármester: Aki novembertől hatályos alapító okirat módosítását és 
egységes szerkezetbe foglalását elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
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189/2011. (X. 26.) Kt.h.  
 
Tárgy: Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása, egységes szerkezetbe foglalása 

 
H a t á r o z a t  

 
Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – az államháztartásról 
szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 93. §-ának (1) bekezdése a.) pontja alapján, 
figyelemmel az államháztartás működési rendjéről szóló 292/2009. (XII. 19.) Korm. 
rendelet 10. §-ának (10) bekezdésében foglaltak alapján - a Polgármesteri Hivatal 
Alapító Okiratát 2011. november 1. napjától az előterjesztéshez 1. számú 
mellékletként csatolt Alapító Okirat módosításban foglaltak szerint - módosítja, és 
egyidejűleg a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratot 
jóváhagyja. 
 
A Polgármesteri Hivatal 260/2010. (XII. 29.) Kt.h. számú határozattal egységes 
szerkezetbe foglalt Alapító Okirata 2011. október 31. napjával hatályát veszti. 

 
A határozatról értesítést kapnak: 

1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
2.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 
3.) Magyar Államkincstár Dél-alföldi Regionális Igazgatósága 6720 Szeged, 

Széchenyi tér 9. 
4.) Csanádpalotai Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának Pénzügyi 

Csoportja Csanádpalota 
 
Kovács Sándor polgármester: Aki a 2012. január 1-től hatályos alapító okirat módosítását és 
egységes szerkezetbe foglalását elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza:  
 
190/2011. (X. 26.) Kt.h.  
 
Tárgy:  Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása, egységes szerkezetbe foglalása 

 
H a t á r o z a t  

 
Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – az államháztartásról 
szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 93. §-ának (1) bekezdése a.) pontja alapján, 
figyelemmel az államháztartás működési rendjéről szóló 292/2009. (XII. 19.) Korm. 
rendelet 10. §-ának (10) bekezdésében foglaltak alapján - a Polgármesteri Hivatal 
Alapító Okiratát 2012. január 1. napjától az előterjesztéshez 2. számú mellékletként 
csatolt Alapító Okirat módosításban foglaltak szerint - módosítja, és egyidejűleg a 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratot jóváhagyja. 
 
A Polgármesteri Hivatal 189/2011. (X. 26.) Kt.h. számú határozattal egységes 
szerkezetbe foglalt Alapító Okirata 2011. december 31. napjával hatályát veszti. 
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A határozatról értesítést kapnak: 
1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
2.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 
3.) Magyar Államkincstár Dél-alföldi Regionális Igazgatósága 6720 Szeged, 

Széchenyi tér 9. 
4.) Csanádpalotai Városi Önkormányzat Polgármesteri Hivatalának Pénzügyi 

Csoportja Csanádpalota 
 
5. sz. n a p i r e n d: Egyebek 
 

• Busz üzemeltetése (írásos anyag csatolva) 
 

Kovács Sándor polgármester: A kiadott anyaghoz hasonló levelet gondoltunk elküldeni a 
minisztérium felé. Vállajuk-e az üzemeltetését, vegyünk fel buszsofőrt, mit tegyünk? 
 
Bodzás István képviselő: Ezt a buszkérdést meg kell oldani, mert egyre rosszabb az állapota. 
Amennyiben ki akarjuk adni, akkor költeni kell rá, de ha nem a mienk? 
 
Perneki László képviselő: Hogy van a szerződésben a használat? 
 
Kovács Sándor polgármester: 2013. júniusáig van az önkormányzat használatába. Végig 
kell gondolni. Ilyen üzemeltetés mellett, hogy a saját rezsi költségét sem képes kitermelni, ezt 
nem lehet így működtetni. Ha nemzetközi útra akarunk menni, meg van az az akkreditált 
állomás, ahol lehet vizsgáztatni, amelynek az ára 4-600 E Ft évente. Emellett fizetjük a 
cascót, ami 60 E Ft évente, valamint a biztosítását. 
 
Perneki László képviselő: A műszaki állapotát meg kellene nézetni egy szakszervizzel. Át 
kell tekinteni a működtetését, mert az biztos, hogy nem megy, hogy egy embernek fizetjük az 
egész éves bérét. Eseti alkalommal használjuk, sokkal olcsóbban mi sem tudjuk adni, mint a 
VOLÁN. Ha a műszaki állapota olyan, hogy érdemes lenne rákölteni, akkor szerezzük meg a 
tulajdonjogát. A külföldre való utaztatását is meg kell oldani.  
 
Kovács Sándor polgármester: Erről lemondani ráérünk decemberben is. Még részletesebben 
megpróbálunk egy levelet fogalmazni, hány km-t futott, mennyi az üzemeltetési költsége, ami 
növekedni fog, ezért az önkormányzat szeretné tulajdonába venni, hiszen csak akkor tudja 
vállalni azokat a ráfordításokat, amelyek szükségesek. Most is megbízási szerződés útján 
próbálunk rá sofőrt keresni.  
 
Aki ezzel egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
191/2011. (X. 26.) Kt.h.  
 
Tárgy Ranault Mascot kisbusz üzemeltetése. 
 

H a t á r o z a t 
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Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az 
üzemeltetésében lévő Renault Mascot típusú kisbusz üzemeltetéséről szóló 
előterjesztést. Felhatalmazza a polgármestert, hogy kezdeményezze a Nemzeti 
Humánerőforrás Minisztériumnál a kisbusz térítésmentes önkormányzati 
tulajdonba adását. 
Képviselő-testület a kisbusz további üzemeltetésének kérdéséről a Minisztérium 
által megküldött válasz ismeretében a későbbiekben dönt. 

 
Határozatról értesítést kapnak: 
1.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Csoportja Csanádpalota 

 
• Kerékpárút építéséhez önerő biztosítása (írásos anyag csatolva) 

 
Kovács Sándor polgármester: A kerékpárút mintegy 3,5 km hosszú lesz, a Művelődési Ház 
elé 10 db, a bölcsőde elé szintén 10 db kerékpártárolót tettünk. A 2012-13. évi felhalmozási 
tartalékból ki tudjuk finanszírozni a saját erőt, amelynek az 50 %-ára az EU önerő alapba is 
szeretnénk pályázni. 
A kerékpárút hossza pontosan 3542 méter lesz, ami 22 méterrel rövidebb, mint a társulási 
megállapodásban van. Ebből 20 méter Csanádpalota, 2 méter Kövegy község közigazgatási 
területére esik. Ennek megfelelően szükséges a társulási megállapodásban is módosítani a 
kerékpárút hosszát. 
Aki egyetért az írásban kiadott határozati javaslattal, kézfelnyújtással szavazzon.  
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül, az alábbi határozatot hozza: 
 
192/2011. (X. 26.) Kt.h.  
 
Tárgy:  „Csanádpalota és Kövegy települések kerékpárút hálózatának fejlesztése” pályázat 
saját erő biztosítása. 
 

H a t á r o z a t 
 

1.) Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Csanádpalota a 
DAOP-3.1.2/A-11 kórszámú, „Kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése” tárgyú 
pályázati felhívásra a Csanádpalota-Kövegy Kerékpárút Építő Önkormányzati 
Társulás által benyújtott „Csanádpalota és Kövegy települések kerékpárút 
hálózatának fejlesztése” című  pályázat saját erő összegéből Csanádpalota Város 
Önkormányzatát terhelő 14.728.281.-Ft-ot az önkormányzat költségvetésének 
2012. és 2013. évi felhalmozási kiadásai terhére biztosítja. 

 
2.) Kötelezettséget vállal arra, hogy a Csanádpalota-Kövegy Kerékpárút Építő 

Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás IV. Fejezet 7. pontjában 
meghatározottaknak megfelelően a saját erőt a Társulás rendelkezésére bocsátja, 
a támogatási döntés meghozatalát követően a Társulással a pénzeszköz átadására 
vonatkozóan a megállapodást megköti. 
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3.) Csanádpalota Város Önkormányzatának Képviselő-testülete kinyilvánítja 
szándékát, hogy a projekt megvalósítása során - a saját erő egy részének 
biztosítása érdekében - benyújtja pályázat az EU Önerő Alapra. 

 
4.) Képviselő-testület a Csanádpalota-Kövegy Kerékpárút Építő Önkormányzati Társulás 

IV. Fejezet 1.) pontjában a kerékpárút hosszát 3542 m-re, a csanádpalotai szakasz 
hosszát 2799 méterre, a kövegyi szakasz hosszát 743 méterre módosítja. Ezzel 
egyidejűleg a 2.) pontban szereplő beruházási arány az alábbiak szerint módosul: 

 
a.) Csanádpalota Város Önkormányzata:  2799 méter 79,02 % 
b.) Kövegy Község Önkormányzata:              743 méter 20,98 % 

Beruházás összesen:   3542 méter         100 % 
 

A határozatról értesítést kap: 
1.) Csanádpalota – Kövegy Kerékpárút Építő Önkormányzati Társulás 6913 
Csanádpalota, Kelemen László tér 10. 

2.) Galgóczkiné Krobák Mária polgármester Kövegy 
3.) Benákné Bárdi Ilona Körjegyző Kövegy 
4.) Kovács Sándor polgármester Csanádpalota 
5.) Erdélyi Sándorné dr. jegyző Csanádpalota 

 
Kovács Sándor polgármester: Tisztelt Képviselő-testület! A mai napra tervezett nyílt ülés 
napirendjét megtárgyaltuk, a testületi ülést bezárom. 
 

K.m.f.t.  
 
 

Kovács Sándor       Erdélyi Sándorné dr. 
  polgármester         jegyző 
 
 
Perneki László       Jancsik Zoltán 
     jkv. hit.               jkv. hit.  


